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1. KOKOUKSEN AVAUS 

 

Yhdistyksen vastavalittu puheenjohtaja Pentti Ahnger avasi kokouksen klo 13.10. 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.  

 

2. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista.  

 

3. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

 

Hyväksyttiin pöytäkirja kokouksesta 1/2023, 24.1.2023. 

 

4. VUOSIKOKOUKSEN PÄÄTÖKSET JA PALAUTE 

 

Todettiin, että vuosikokoukseen osallistui ennätykselliset 68 jäsentä ja että se 

sujui perinteisen kaavan mukaan hyvin ja pysyi täysin aikataulussaan. Kokous ei 

antanut hallitukselle erityisiä evästyksiä alkavaa toimintavuotta silmällä pitäen. 

Todettiin, että vuosikokouksen päätöksellä puheenjohtajaksi valittiin Pentti 

Ahnger, varapuheenjohtajaksi Vuokko Skyttä ja sihteerinä jatkaa Kristiina 

Linnoinen.  

 

Vuosijuhlaan osallistui kaikkiaan 114 henkeä, mikä on erinomainen määrä 

ravintolasalin kokoa ajatellen. Tunnelma salissa oli heti alusta asti iloinen ja 

puheensorina koko illan vilkasta. Erityistä kiitosta sai sekä Seppo Hovin loistava 

esiintyminen että  erinomainen ruoka. Alkuperäiselle juhlapuhujalle vähän ennen 

tilaisuutta tulleen esteen vuoksi puheen otti lyhyellä varoitusajalla hoitaakseen 

Aalto-yliopiston kauppakorkeakoulun rahoituksen professori Vesa Puttonen, joka 

oli muutenkin tulossa juhliin dekaanin sijaisena.  
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5. JÄSENISTÖ  

 

Yhdistyksestä on ilmoittanut eroavansa Minna Salo (1351), Onni Malinen (264), 

Hans-Viktor Simolin (346), Kari Haajamo (ei jäsennumeroa), Iiris Korhonen (1002) 

 sekä Juha Tähtinen (1307). 

Yhdistyksen jäsenmäärä on nyt 329. 

 

6. YHDISTYKSEN TALOUS JA SIJOITUKSET 

 

Todettiin, että yhdistyksen sijoitusten markkina-arvo on kohonnut hieman 

vuodenvaihteen tilanteesta ja on nyt yhteensä128 274 €. Käteisvarojen saldo on 

11 313 €, josta 2 874 € menee tulevan teatterimatkan kustannuksiin. 

 

7. KEVÄÄN TOIMINTA 

 

Teatterimatkalle Turkuun 25.3. on lähdössä 39 henkeä. 

Taidemuseo EMMAan Collection Kakkosen opastetulle kierrokselle 9.3. on 

ilmoittautunut 26 henkeä.  

Origin by Ocean -yritykseen tutustutaan 20.4. Aalto-yliopiston 

kauppakorkeakoulun tiloissa. Alustajana yrityksen perustaja ja CEO Mari 

Granström. Tilaisuuteen tuodaan myös kauppakorkeakoulun tervehdys. 

Kahvitarjoilu tilattu yhdistyksen piikkiin.  

 

8. TAMPEREEN RETKI 9.5. 

 

Keskusteltiin kevätretken ohjelmasta. Päätettiin, että retki tehdään tilausbussilla, 

jotta liikkuminen eri kohteiden välillä on joustavampaa. Retken teemana on 

Tampereen onnistunut muutos teollisuuskaupungista houkuttelevaksi 

matkailukaupungiksi. Pyritään myös käymään rikosmuseossa Hervannassa 

tutustumassa taideväärennöksiin. 

 

9. SYKSYN TOIMINTASUUNNITELMA 

 

Irlannin matkalle on tullut tarpeeksi ilmoittautuneita, jotta kaksi ryhmää toteutuu. 

Sihteeri lähettää ilmoittautuneiden nimilistat matkatoimistoon, joka laskuttaa 

ennakon suoraan osallistujilta. 

Päätettiin tiedustella yritysvierailun mahdollisuutta Vaisala Oyj:ltä. Puheenjohtaja 

selvittää asiaa. 

Uusintavierailu opiskelijakulttuurin museoon Otaniemeen järjestetään syksyllä. 

Syksyn kulttuuritapahtumien osalta seurataan vielä tulevaa tarjontaa. 

Joulukonsertti pyritään järjestämään saliin, jossa on numeroidut istumapaikat. 

 

10. VUOSIJUHLA 2024 JA 100-VUOTISJUHLA 2025 

 

Todettiin, että Ravintola Pörssiin on tehty varaus 3.2.2024 vuosikokousta ja -

juhlaa varten. Päätettiin pyytää uudelleen juhlapuhujaksi Helena Petäistöä, joka 

joutui perumaan edellisen lupauksensa. 

 

Päätettiin, että 100-vuotisjuhla järjestetään 8.2.2025 ja alustava varaus tehdään 

Ravintola Pörssiin. Muiden vaihtoehtoisten juhlapaikkojen kartoitusta kuitenkin 

jatketaan, sillä Pörssin kapasiteetti on rajallinen ja 100-vuotisjuhlien 

osallistujamäärä saattaa nousta normaalivuotta suuremmaksi. 
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11. LAHJOITUKSET, KESKUSTELU 

 

Keskusteltiin yhdistyksen mahdollisuudesta ja halukkuudesta tehdä lahjoitus 

johonkin hyväksi todettavaan kohteeseen kuluvan toimintavuoden aikana. 

Todettiin, että tällä hetkellä ei ole tiedossa sellaista kohdetta, jolle lahjoitus 

haluttaisiin tehdä. Lisäksi todettiin, että mahdollisen suuremman lahjoituksen 

tekeminen olisi hyvä kytkeä tulevaan 100-vuotisjuhlavuoteen ja myös päätökseen 

yhdistyksen tulevaisuudesta. 

 

12. YHDISTYKSEN TULEVAISUUS, KESKUSTELU 

 

Keskusteltiin vilkkaasti yhdistyksen tulevaisuuden näkymistä. Todettiin jäsenistön 

ikärakenteen toiminnalle asettamat vaatimukset sekä uusien hallituksenjäsenten 

ja varsinkin sihteerin löytymisen haasteet jatkossa. Mikäli päädytään ehdottamaan 

yhdistyksen lopettamista 100-vuotisjuhlavuoden jälkeen, tulee sille sääntöjen 

mukaan saada 9/10 enemmistö kahdessa perättäisessä yhdistyksen 

kokouksessa. Todettiin, että mahdollinen lopettaminen olisi kunniakasta tehdä 

vielä siinä vaiheessa, kun yhdistys on toimintakuntoinen. Siinä tapauksessa 

yhdistyksen varat voitaisiin lahjoittaa sellaiseen kohteeseen, jossa yhdistyksen 

muisto ja henki jatkaisi elämäänsä. Päätettiin valmistella  jäsenkysely, jossa 

kartoitetaan jäsenistön mielipidettä yhdistyksen tulevaisuuden suhteen. Samalla 

selvitetään, haluaako jäsenistö, että yhdistyksen varat käytetään toimintaan 

jäsenistön hyväksi vai halutaaanko ne lahjoittaa esim. johonkin rahastoon, josta 

voidaan tulevaisuudessa stipendein tukea kauppatieteiden opiskelijoita.  

 

13. SEURAAVA TIEDOTE 

 

Seuraava tiedote sisältää muistutuksen tulevasta Origin by Ocean -

yritysvierailusta sekä Tampereen kevätretken ohjelman ja ilmoittautumisohjeet. 

Lisäksi muistutetaan jäsenmaksun maksamisesta, sillä maksuja puuttuu vielä 

noin 80 jäseneltä. Tiedote lähtee, kun kevätretken yksityiskohdat on saatu 

sovittua. 

 

 

14. MUUT ASIAT 

 

Todettiin,  että yhdistysrekisteriin täytyy tehdä muutosilmoitus. Lisäksi 

Valtiokalenteri on lähettänyt tietojen päivityspyynnön. 

 

15. SEURAAVA KOKOUS 

 

Seuraava kokous pidetään ti 2.5.2023 klo 13, Leantie 14 B, Kauniainen. 

 

16. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.12. Sen jälkeen hallitus nosti 

kuohuviinimaljan edellisen puheenjohtajan kiitokseksi ja uuden onneksi. 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

Pentti Ahnger  Kristiina Linnoinen  

puheenjohtaja  sihteeri 


